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"Professor Constable was the key scientist in a government project of earth-shaking
importance. That's why Washington quaked when Constable fell under the influence of
a medium who had reputedly materialized his dead child, Mary. Under the spell of
'Mary,' Operation Foxglove was going down the drain. With nowhere else to turn,
Washington called in Alexander Hero, an operative of dubious reputation. Hero was -
and they winced to say it - a psychic investigator. It was his job to sort out
other-worldly facts from fiction. And the fact remained...Constable had proof, living -
rather, dead - chilling proof! It was in his home, under glass - the gift of his beloved

http://www.allinfo.top/jjdd


dead, cremated child, Mary. It was, fingerprints and all...the hand of Mary Constable."
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标签

间谍

密室圣经未收录不可能犯罪

评论

三星半.本书严格来讲算是不可能犯罪.仔细看封面中的那只手，它属于一年前病逝并被
火化的10岁小女孩Mary
Constable.失去爱女的科学家父亲悲痛欲绝，被降灵会所吸引并参加召唤灵魂的集会.没
想到的是，爱女的魂魄真的出现了，“它”细语、哀求、并说出只有她才知道的秘密.
更令人惊讶的是，“它”将自己的“手”涂上液蜡进而用冰水冷却，留下了实物化的证
据-“恳求之手”.鉴于科学家参与国防项目的重要性，FBI不得不请来英国鬼魂调查员H
ero来破解谜团-从未曾有过先例的“鬼魂实物化”，如何在不破坏蜡型的情况下做手脚
，而最重要的是：蜡型的内部指尖部分，有着真正的、真实的玛丽的指纹！全书节奏太
过缓慢，其实可以写成中篇甚至是短篇，而诡计部分不能说是非常惊艳，也不能说超出
想象力，只能说不容易想到.不是很推荐阅读
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